
Protokół Nr XLV/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 sierpnia 2014 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi 
wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej. 
Pan Przewodniczący 
- zaproponował wprowadzenie projektu uchwały jako pkt. 14 porządku 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała  w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Sędziszowie i 

nadania jej statutu. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu działań wspierania rodzin wielodzietnych na 

terenie Gminy Sędziszów – Karta Dużej Rodziny. 
9. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 
10. Uchwała w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 8                 

w Sędziszowie. 
11. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od PKP S.A. do zasobu Gminy 

Sędziszów własności  lokalu mieszkalnego. 
12. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
13. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
15. Rozpatrzenie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XLIII/338/2014 Rady Miejskiej w Sędziszowie  
z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zmiany Nr I miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów.  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 



Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Radny J. Strzelec 
- 3 pracowników interwencyjnych na okres 4 miesięcy, dlaczego na tak krótki okres, 
- należy zwiększyć odstrzał dzików, niszczą uprawy kukurydzy, 
- droga gminna Mstyczów – Klimontów, która to droga? 
Pan Burmistrz 
- koło kapliczki i cmentarza dotyczy odwodnienia drogi, myśmy zgłosili wszystko co 
jest możliwe. Dzisiaj jest Komisja kwalifikacyjna drogi do dofinansowania. Jeszcze 
Instytut Meteorologii musi potwierdzić że opady przekroczyły normy, jeśli komisja 
zakwalifikuje to będziemy czekać na środki. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy jest jeszcze tłuczeń drogowy bo są duże wyrwy w drogach dojazdowych i 
rolnicy mają problem z dojazdem do pól. 
Pan Burmistrz 
- punktowo będziemy naprawiać. 
Radny S. Łazarski 
- na Ogrodową wywieziono 26t, wg mieszkańca p. Ostrowskiego jest zrobiona tylko 
częściowo, trzeba zakończyć i zawałować, 
- na osiedlu Drewnianym rozrównać kamień żeby nie leżał na kupkach. 
Pan Burmistrz 
- na ul. Ogrodowej trzeba dosypać na końcu, kamień na Drewnianym postaramy się 
rozrównać w przyszłym tygodniu. 
Radny Z. Gładki 
- w informacji podano że do Łowini k/Gładkiego dowieziono 160t kamienia ile to jest 
zestawów? 
Pan Burmistrz 
- ilość zestawów powinna się zgadzać z tonażem. 
Radny M. Mentel 
- proszę o ujęcie do dróg powodziowych drogę w Krzcięcicach od p. Muszyńskiej do 
cmentarza na rozjeździe, którą asfaltujemy. Jest zaniżenie terenu i cieki od Zagórza 
zalewają drogę, konieczne przepusty i rów odwadniający który odprowadzi wodę do 
rzeki. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- odmulenie ul. Gniewięcińskiej zrobiony 1 przepust, woda zalewa działki jeśli nie 
udrożnimy 3 pozostałych przepustów przeczyszczonych będzie nadal zalewać. 
Pan Burmistrz 
- po sesji pojedziemy na miejsce i sprawdzimy. 
Radny Z. Konieczny 
- czy w Klimontowie to jest droga k/Wiechowskiego? 
Pan Burmistrz 
- prawie 99% zgłoszonych wniosków zostało zrealizowanych, 
- jest jeszcze k/Białka ale musi być rozgraniczenie, 



Ad. 6 
Radny M. Mentel 
- lasek przy drodze w kierunku cmentarza tak się rozrósł, że gałęzie wypychają 
samochody na drugą stronę drogi. 
Radny N. Jawor 
- firma kończy ul. 1000 –lecia, wywozili betony do kamieńca w Boleścicach ale 
zostawili na brzegu , prośba aby je wepchnęli do kamieńca, 
- pobocza drogi zrobione z darni, dlaczego czy zabrakło kamienia? 
Radny J. Sroka 
- Tarnawa chodnik k/Stefańczyk w kierunku Chuchro powstała zapadlina ok. 70cm, 
- droga powiatowa Krzelów wstawić znak „teren zabudowany” k/ Zespołu Szkół, 
- Tarnawa od Słupi rowy po obu stronach, po lewej kończy się k/Wcisło, przy dużych 
opadach będzie rozlewisko i zaleje kilka posesji – miał być przepust i odprowadzenie 
wody do rzeki, 
- Swaryszów sprawdzić odwodnienia proszę o to od kilku lat. 
Radny D. Juszczyk 
- mieszkańcy Jaśminowej proszą o połączenie drogi między starymi a nowymi 
domkami, 
- odwodnić ulicę Spółdzielczą a dojazdem do hotelu, po opadach deszczu powstaje 
duże rozlewisko. 
Radny J. Wiencek 
- generalnie zastanowić się jak w przyszłości zrobić z zarastającymi chodnikami i 
drogami, znaleźć rozwiązanie prawne lub technologiczne. 
Radny J. Strzelec 
- dopisać jako powodziową drogę w Przełaju od posesji 73 kierunek Rylski, przy 
budowie wodociągu uszkodzono meliorację, po deszczach woda płynie drogą, 
- prośba o naprawę 2 dziur w drodze w kierunku lasu od posesji nr 89 Przełaj. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- mieszkańcy pytają kiedy będą wykoszone zarośla przy ul. Sportowej gdzie chronią 
się lisy, spacerują sobie chodnikiem i są zagrożeniem dla ludzi idących do pracy. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy jest żużel jeśli tak to prośba o utwardzenie drogi gminnej w kierunku 
przystanku kolejowego ok. 200mb. 
Radny Z. Gładki 
- znów wiklina ogranicza widoczność na rozjeździe w Pawłowicach w kierunku 
zagaje. W Seceminie jest firma, która za wycinkę 1ha bierze 1500zł, 
- ZDP kosił pobocza 100m za Pawłowicami zawrócili a Łowinia została, 
- w Łowini od powiatowej  między domami powstaje na drodze namulisko. 
Radny S. Łazarski 
- na terenie gminy był kładziony światłowód czy był już odbiór prac, w blokach nie 
zakończono. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- prace jeszcze nie zostały zakończone, 
- między butikami od ul. Leśnej brak znaku „Zakaz wjazdu i parkowania”. 
Pan Przewodniczący 
- czy rzeczywiście pobocza ul. Polnej od Rynku w górę będą zrobione w asfalcie? 



Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Sędziszowie i nadania jej statutu. 
Pani Sekretarz 
- zakres celów uzgodniony na Komisjach zostanie wpisany do uchwały. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
13 głosów – za            uchwała   Nr XLV/351/2014 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu działań wspierania rodzin 
wielodzietnych na terenie Gminy Sędziszów – Karta Dużej Rodziny. 
Głosowanie 
13 głosów – za             uchwała Nr XLV/352/2014 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za            uchwała Nr XLV/353/2014 
Ad. 10 
Pan Przewodniczacy 
- odczytał uchwałę  w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 8                 
w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XLV/354/2014 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie nieodpłatnego przejęcia od PKP S.A. do zasobu 
Gminy Sędziszów własności  lokalu mieszkalnego. 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XLV/355/2014 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XLV/356/2014 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
14 głosów – za          uchwała nr XLV/257/2014 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 



Głosowanie 
14 głosów – za          uchwała Nr XLV/358/2014 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- Wojewoda Świętokrzyski unieważniła uchwałę Nr XLIII/338/2014 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie  z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zmiany Nr I miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. Ogłoszenie w gazecie ukazało się dzień 
później niż powinno przed terminem wyłożenia, uznała iż uchwałę podjęto z naruszeniem 
prawa.  
Rada zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody i przyjęła do zastosowania. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
- jeśli chodzi o dopisanie dróg powodziowych na dziś nic nie możemy ująć bo termin minął,  
z dziś zgłoszonymi trzeba czekać lub sami robić, 
Radny M. Mentel 
- ktoś zasadził las za blisko drogi, należy wytyczyć jej przebieg i zmusić właściciela do 
obcięcia gałęzi. 
Pan Burmistrz 
- wymóg sadzenia lasu 3m od drogi jest w przypadku gdy korzysta się z dopłat, będziemy 
porządkować ale to potrwa. 
Pan N. Jawor – w sprawie betonów z ul. 1000 – lecia, zwrócimy się do firmy aby przesunęli 
do środka kamieńca. Jeśli chodzi o ulicę to wydział BRI ocenia, że prace są na dobrym 
poziomie, dodatkowo wykonane było frezowanie. 
Radny S. Łazarski 
- dużo w tym prawdy że wykonano dodatkowe prace ale z oceną jakości proszę się 
powstrzymać bo za 2 lata okaże się co będzie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o chodnik przy ul. 1000 – lecia podbudowa jest z kruszywa od 0 – 32, grubość 
15cm, pospółka 8cm i warstwa odsączająca 5cm. Zamiast piasku jest kruszywo 
wielkopiecowe 3cm to polepsza jakość. 
Radny N. Jawor - jak zrobione jest pobocze drogi do przystanku sprawdzimy jaki był zakres, 
przy innych drogach pobocze jest z dobrego kamienia, 
Radny J. Sroka – chodnik zgłosimy do ZDP, drogę przez Krzelów również, 
- rów i przepust z odprowadzeniem wody do rz. Mierzawy ponowimy do Powiatu. 
Radny D. Juszczyk – proszę aby mieszkańcy Jaśminowej wystąpili na piśmie o połączenie 
tych 2 odcinków dróg aby później nie było protestów, 
- odwodnienie koło hotelu sprawdzimy. 
Radny J. Wiencek – słuszna uwaga zastanowimy się nad rozwiązaniem, w br. Była 
specyficzna pogoda staramy się usuwać ale bardzo szybko zarasta. 
Radny J. Strzelec – z drogą w kierunku p. Rylski musimy czekać na możliwość kolejnego 
zgłoszenia. 
Radny J. Strzelec 
- wy zgłosiliście a my musimy się z tym zgodzić. Tyle było walki aby powołać Komisję 
Drogownictwa i co? 
- w Mstyczowie przy budowie wodociągu k/Płatka przesunęli wodociąg droga wymaga 
wyrównania kamieniem. 
Pan Burmistrz 



- to firma budująca wodociąg ma doprowadzić drogę do stanu poprzedniego. 
Radny J. Strzelec – dwie dziury w drodze Przełaj, trzeba zweryfikować najpilniejsze bo 
kamienia jest już niewiele. 
Radny Z. Adamski – w sprawie lisów zwrócimy się do myśliwych, 
- nie wiem czy teraz będzie można wjechać żeby wyciąć zarośla przy Sportowej, jak teren 
wyschnie to wykosimy. 
Radny Z. Konieczny – jeśli będzie szlaka dowieziemy na drogę. 
Radny Z. Gładki – na łuku drogi przycinamy zarośla ale szybko odrastają, wytniemy 
ponownie, 
- zwrócimy się do ZDP aby wykosili pobocza w Łowini. 
Ad. 17 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- rozpoczął się rok szkolny przy przystanku jest zlewisko wody, trzeba teren koniecznie 
utwardzić kamieniem. 
Radny J. Strzelec 
- od strony obwodnicy w rowie przy drodze rosną brzozy, 
- Powiat kosi ale jeśli jest grube to wycina a drobne zostawiają, 
- od 1 września miały rozpocząć się prace przy pogłębieniu rzeki. 
Pan Burmistrz 
- 25 sierpnia rozstrzygnięto przetarg na tą drogę, prace pewnie rozpoczną się od połowy 
września, 
- powołaliśmy MRM jest to wartość na przyszłość, niech młodzi posłuchają jakimi sprawami 
się zajmujemy i przeniosą tą wiedzę do domów i uczą się dobro społeczne traktować jako 
własne, 
- jeśli chodzi o ul. 1000 – lecia wg inspektora i nas technicznie wykonanie jest lepsze niż 
planowano, 
- 30 sierpnia robione były odkrywki na wodociągu Mstyczów – Podsadek, mamy 
dokumentację fotograficzną, jest odpowiednia warstwa podsypki i obsypki piaskiem, reszta to 
grunt rodzimy. Nadmiar ziemi z kamieniem został odwieziony. 
- rozbudowa Remizy w Rynku w przedmiarach przewidziano kostkę na podbudowie kamienia 
15 + 8, po zagęszczeniu Naczelnik Kot sprawdzał grubość podsypki, ogólnie jakość 
wykonania wydaje się do przyjęcia przy zaplanowanych środkach, 
- temat wyników matur w naszym LO i egzaminów gimnazjalnych, przedstawił tabele 
wyników w porównaniu ze średnią krajową i wojewódzką. Np. Gimnazjum Sędziszów 
poniżej średniej natomiast Boleścice powyżej. Podał tabelę wyników w latach 2010 -2014, 
nie chciałbym aby w naszym LO uprawiano politykę. Musimy patrzeć na edukacyjną wartość 
dodaną gdzie liczy się przyrost wiedzy, w latach 2010 – 2012 nie mieściliśmy się w ramach, 
teraz jest duża poprawa. 
Radny S. Łazarski 
- matura jest egzaminem na uczelnie, jeśli uczniowie nie zdają na poziomie rozszerzonym to 
na jaką uczelnię idą? 
Radny J. Strzelec 
- mówimy o zapisach w Regulaminie utrzymania porządku i czystości ale starsi ludzie nie 
mają internetu i nie znają tych zapisów. 
Pan Burmistrz 
- proponuję aby przetarg na gospodarkę odpadami ogłosić na 2 lata, skrócimy ten okres, 
ryczałt i odejdziemy od wymogu monitorowania, zastanowimy się nad częstotliwością 
odbioru aby zmniejszyć koszty. 
Radny S. Łazarski 
- myślę że odpady segregowane na osiedlach wystarczy odbierać 1 x w tygodniu. 



Radna B. Wójcik 
- półtora roku temu mówiłam żebyśmy ustalili ryczałt ale nikt nie słuchał. 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy od ilości ton, monitorowaliśmy samochody przez gipiesy. 
Radny S. Łazarski 
- ustalić odbiór segregowanych na osiedlach 1x w tygodniu a z pozostałych terenów w 
miesiącach od V do IX 2x w miesiącu. Monitorowanie też dużo kosztuje, firmy z niego 
rezygnują żeby zmniejszyć koszty. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- czy w samochodach ZUK są zamontowane gipiesy . 
Pan Burmistrz 
- nie wiem, o to trzeba pytać Dyrektora ZUK. 
Radny J. Sroka 
- na wjeździe do Apteki Nowa ogromna dziura na łączeniu z powiatową, prośba o jej 
naprawienie. 
Radny N. Jawor 
- Mierzyn Dziadówki też dziury po byłej studni. 
Pan Burmistrz 
- tam położymy 2 płyty betonowe. 
Radny N. Jawor 
- do kiedy jest termin składania wniosków do funduszu sołeckiego. 
Pani Sekretarz 
- tak jak było do 30 września. 
Radny S. Łazarski 
- co z pracami na targowisku. 
Pan Burmistrz 
- będzie problem palisady leżą już od dwóch tygodni. 
Radny S. Łazarski 
- firma wygrywa przetarg to ma wykaz materiałów i powinna od razu je zamówić. 
Radna B. Wójcik 
- co z kupcami co stoją przy placu? 
Ad. 18 
Przewodniczący zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 

Protokołował                                        Sekretarz                                                  Przewodniczył 
 


